

2016 伊斯蘭講座
2016 Islamic Lectures

- 一、 **主旨：**盱衡當前世局，伊斯蘭被強行與恐怖組織劃上等號，造成舉世穆斯林處境艱難，台灣有二十餘萬名穆斯林在這片土地生活，一般社會大眾對伊斯蘭的訊息多由媒體和名嘴得知，內容多偏頗且誇大不實，故本會舉辦伊斯蘭講座以正視聽，俾化解社會中不必要的誤解和對立。

Purpose: Nowadays Islam is by force resembled with terrorism, which has caused difficulties to Muslims living in all over the world. There are more than two hundred thousands of Muslims living in Taiwan, yet most of the information the general public obtain is from the media and the pundits, whose contents are mostly biased and exaggerated. Therefore, IAT has dedicated itself to this mission of conducting Islamic lectures by offering the neutral and correct knowledge to the society to dissolve unnecessary misunderstandings and hostilities.

- 二、 **講題名稱：**(英文演講，可提供中文口譯)

講題一：伊斯蘭與伊斯蘭國、穆斯林與恐怖份子

講題二：揭開穆斯林的神秘面紗——一手古蘭經、一手寶劍?! 四個老婆、不吃豬肉.....

講題三：如何接待穆斯林外賓與到穆斯林國家旅遊

Lecture Titles: (Conducted in English, Chinese interpretation can be offered)

Title 1: Islam and ISIS, Muslims and Terrorists

Title 2: Unveil the Mysterious Veils of Muslims—*Quran* in One Hand and a Sword in the Other?! Four Wives, No Pork,

Title 3: How to Receive Muslim Guests and Travel in the Muslim countries

- 三、 **主辦單位：**台灣伊斯蘭協會

Organizer: Islamic Association of Taiwan

- 四、 **協辦單位：**受理合作洽詢中

Co-organizer: Under processing

- 五、 **對象：**大專院校教職員生、中小學教師、社會大眾

Target Audiences: Students and faculty of colleges and universities, High school and elementary school teachers, and general public.

- 六、 **時間：**不定期邀約合作，每場一小時一個講題。

Time: Depends on the invitations and cooperation. One hour and one title per lecture.

- 七、 **地點：**視情況而定

Place: Depends on the situation.

- 八、 **人數：**三十人以上

Number of Audience: At least 30 people.

九、 講師：歐馬教長

Lecturer: Imam Omar Ayash

十、 入場費：免費

Admission Fee: Free of Charge

十一、 講師背景：

學歷：學士，主修伊斯蘭及阿拉伯語，敘利亞伊斯蘭傳道學院；學士，主修廚房與飯店管理，瑞士旅遊飯店管理學院敘利亞分部。

經歷：敘利亞伊斯蘭傳道學院教師；杜拜洲際飯店副總；香港 OH Food 餐廳負責人；香港中文大學教師；台北清真寺基金會首席教長；台灣伊斯蘭協會理事長

Lecturer's Background:

Educational degree: BA on Islam & Arabic, Faculty of Dawa and Islamic Studies in Syria; BA on Kitchen & Hotel Management, Tourist & Hotel Training Center (Swiss branch in Syria)

Experience: Teacher of Faculty of Dawa and Islamic Studies in Syria; Assistant general manager of Dubai Intercontinental Hotel; Director of OH Food Restaurant in Hong Kong; Instructor of Chinese University of Hong Kong; Chief-Imam of Taipei Grand Mosque Foundation; President of Islamic Association of Taiwan.